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ZÁPIS Z VÝBORU MAS HŘEBENY, Z. S. Č. 3/24 

Místo konání: MKS Mníšek pod Brdy, Na Oboře 610, Mníšek pod Brdy 

Doba konání: 18. 6. 2024 od 18:30 hodin 

 

Přítomni:  

Veřejný sektor:  

Obec Klínec, Markéta Polívková, ZS2 infrastruktura 

Město Mníšek pod Brdy, Daniela Páterová, ZS1 sociálno 

Obec Zahořany, Pavel Přecechtěl, ZS4 kultura 

 

Soukromý sektor: 

Magdaléna o.p.s., Martina Jocovová, ZS1 sociálno 

AV BOX, Roman Lepší, ZS4 kultura 

Martina Droppa (dříve Pochmanová), ZS3 enviro 

Montessori Institute Prague s.r.o., Miroslava Vlčková ZS 1 sociálno, zastoupena na základě plné moci 

R. Čuříkovou   

 

Dále byli přítomni, ale nezúčastnili se hlasování: 

Radka Čuříková (MAS Hřebeny), Lucie Sedláková (MAS Hřebeny) 

 

 

1. Zahájení 

Předsedkyně přivítala všechny přítomné a zahájila schůzi v 18:30 hodin. Konstatovala, že schůze byla 

řádně svolána, přítomno je 7 členů MAS, z toho 3 členi z veřejného sektoru a 4 členi ze soukromého 

sektoru. 3 přítomní jsou ze ZS1 sociální oblast, 1 přítomný je ze ZS2 infrastruktura, ze ZS3 enviro je 

přítomný 1 zástupce a 2 zástupci jsou ze ZS4 kultura. Byla dodržena podmínka, že veřejný sektor, ani 

žádná ze zájmových skupin nemá při rozhodování většinu. Výbor je tedy usnášení schopný. 

 

Určení ověřovatelů zápisu 
Předsedkyně navrhla určit zapisovatelku Radku Čuříkovou, jako ověřovatele pana Pavla Přecechtěla a 

paní Martinu Jocovovou. Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným. Nikdo se 

nevyjádřil. 

Návrh usnesení č. V3/24/1: Výbor MAS Hřebeny, z. s. určuje zapisovatelku Radku Čuříkovou.        

Výsledek hlasování:       Pro:                 7                 Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. V3/24/1 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení č. V3/24/2: Výbor MAS Hřebeny, z. s. určuje ověřovatele Pavla Přecechtěla.        

Výsledek hlasování:       Pro:                 7                  Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. V3/24/2 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení č. V3/24/3: Výbor MAS Hřebeny, z. s. určuje ověřovatelku Martinu Jocovovou.        
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Výsledek hlasování:       Pro:                 7                  Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. V3/24/3 bylo schváleno. 

Schválení programu 
Předsedající seznámila přítomné s programem schůze Výboru MAS Hřebeny, z. s. č. 3/24. 

Před dalším hlasováním dala předsedající možnost přítomným k vyjádření. Nikdo se nevyjádřil. 

 

Návrh usnesení č. V3/24/4: Výbor MAS Hřebeny, z. s. schvaluje program schůze: 

1. Zahájení 

2. Informace o činnosti 

3. SZP – schválení způsobu výběru a kritérií hodnocení projektů 

4. Informace z ostatních OP 

5. Ostatní 

6. Závěr 

Výsledek hlasování:        Pro:              7              Proti:          0          Zdrželi se:     0 

Usnesení č. V3/24/4 bylo schváleno. 

 

2. Informace o činnosti 

Bod programu bez usnesení. Předsedkyně informovala přítomné o činnosti MAS v období od únorové 

schůze Výboru. Zaměstnankyně se v poslední době věnovaly především studování pravidel SZP a 

přípravě podkladů pro příslušné výzvy, dále byla časově náročná účast na školení EnKoMAS a na 

začátku června se Radka Čuříková účastnila celorepublikové akce LEADERFest v Harrachově s účastí 

ministrů pana Mariana Jurečky (MPSV ČR) a pana Petra Hladíka (MŽP ČR). Tato již tradiční akce slouží 

k propojování osob a sdílení příkladů dobré praxe napříč regiony, zaměřením, službami apod., Radka 

se účastnila exkurze v obci Poniklá v Muzeu krkonošských řemesel a v Rautisu (společnost věnující se 

ruční výrobě perličkových ozdob). 

 

3. SZP – schválení způsobu výběru a kritérií hodnocení projektů 

V rámci programu Společná zemědělská politika byly připraveny podklady pro jednotlivé fiche 4, 5 a 6 

a také povinná příloha Způsob výběru projektů na MAS, které byly v předstihu zaslány členům Výboru 

k prostudování. 

Přílohy Fiche 4, Fiche 5 a Fiche 6 jsou jednotlivé přílohy upravující a zpřesňující dané výzvy, uvádějí 

požadované procento dotace, jednotlivé aktivity, a především preferenční kritéria s popisem a 

bodovým ohodnocením. Dle preferenčních kritérií budou projektové záměry hodnoceny a obodovány 

a následně pak vybírány k podpoře na jednání Výboru. Vhodnost jednotlivých preferenčních kritérií 

byla diskutována se zkušenějšími MAS. 

Příloha Způsob výběru projektů na MAS upravuje a nastavuje proces související s výběrem projektů ve 

výzvě MAS. Popisuje funkci Výběrového a Rozhodovacího orgánu, řešení střetu zájmu u členů, popisuje 

postup při shodném počtu bodů, přesun alokace v rámci výzvy a případnou podporu hraničního 

projektu. Příloha byla předpřipravená ze strany Řídícího orgánu, každá MAS si pouze volila svůj postup 

v souladu s Interními postupy, dle svého uvážení a znalosti regionu. 

V současnosti je pracovním týmem řešena problematika tvorby kontrolních listů s ohledem na 

povinnosti, časovou náročnost, zjednodušení procesu a též povinnosti Výběrové komise. ŘO v tomto 

programu nenařizuje povinnost vyplňování kontrolních listů a nebudou tak požadovány. 

 

Návrh usnesení č. V3/24/5: Výbor MAS Hřebeny, z. s. schvaluje podklady „Způsob výběru projektů na 

MAS“ a přílohy „Fiche 4“, „Fiche 5“ a „Fiche 6“, včetně případných aktualizací na základě výzev řídícího 

orgánu. 

Výsledek hlasování:        Pro:             7            Proti:          0          Zdrželi se:     0 
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Usnesení č. V3/24/5 bylo schváleno. 

 

IROP 

V rámci programu IROP jsou již ukončené 3 výzvy od MAS (Hasiči, Sociální služby a Vzdělávání).  

V rámci opatření Hasiči byla vystavena příloha „Souhlas se souladem Strategie CLLD“ pro 4 žadatele 

(obce Klínec, Líšnice, Bratřínov a Jíloviště) a tyto projektové záměry byly odeslány ke kontrole do 

ISKP21+.  

V rámci opatření Sociální služby má žadatel Magdaléna o.p.s. pro svůj projektový záměr již vydaný 

Právní akt ze strany MMR. Druhá projektová žádost ve výzvě na Sociální služby (žadatelem je město 

Mníšek pod Brdy) je ve stavu Podaná ke kontrole v ISKP21+.  

Projektová žádost do výzvy na Vzdělávání od žadatele města Mníšek pod Brdy byla podána dne 17. 6. 

2024 do ISKP21+.  

Upozorňujeme na podmínku pro naplnění finančního milníku danou Řídícím orgánem, aby projektové 

záměry byly zcela naplněny do konce června 2025 (zástupci obou žadatelů tuto informaci obdrželi). 

 

OPZ+ 

V úvodu projednávání tohoto bodu oznámila Radka Čuříková, zastupující Montessori Institute Prague 

s.r.o., střet zájmů a hlasování se tedy nezúčastnila. Markéta Polívková, zastupující obec Klínec, z 

důvodu dodržení podmínky o nadpoloviční většině hlasujících ze soukromého sektoru taktéž oznámila 

neúčast při hlasování. 

V rámci OPZ+ proběhla výzva k podávání žádostí o finanční příspěvek na komunitní tábory. Celkem 

přišlo 9 žádostí, po přepočtu výše dotace bude rozděleno celkem 249 241 Kč. Žadateli jsou: Bios Fit z. 

s., Junák – Český Skaut, Petra Vaňková, Rodinné centrum Essentia, z. s., Sportovní klub Esmarin 

(Tenisová akademie Esmarin), TOM Lvíčata Jíloviště, Montessori školy Andílek – mateřská a základní 

škola, Jezdecký klub Mníšek pod Brdy a Junák – český skaut, středisko Vltava Vrané nad Vltavou, z.s. 

Stále je každé pondělní odpoledne otevřeno Komunitní centrum (KC) v Mníšku pod Brdy, přes letní 

prázdniny však bude uzavřeno. Probíhají akce pro seniory organizované městem Mníšek pod Brdy. 

 

Návrh usnesení č. V3/24/6: Výbor MAS Hřebeny, z. s. souhlasí s finančními příspěvky na komunitní 

tábory dle přílohy.        

Výsledek hlasování:       Pro:                 5                  Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. V3/24/6 bylo schváleno. 

 

OPTP 

Nyní běží 6. sledované období (únor - květen 2024), ZoR a ŽoP budeme předkládat na konci června 

2024. Do konce projektu (30. 9. 2024) nám zbývají pouze 2 žádosti o platbu (pořadová čísla 6 a 7) a 

vzhledem k následné žádosti, kterou bychom měli rádi plynule časově navázanou na stávající projekt, 

začala Radka Čuříková zjišťovat podmínky výzvy (aktualizace, úpravy podmínek apod.) a připravovat 

podklady pro podání nové žádosti. 

 

Nová zelená úsporám Light 

Od 22. 5. 2024 došlo k pozastavení příjmu žádostí do AIS. Předpokládaný termín pro spuštění příjmu 

žádostí je 25. 6. 2024. Důvodem pozastavení bylo opětovné vyčerpání přidělené alokace, nyní je již 

vyčerpáno 9 miliard Kč z Modernizačního fondu. Důvodem pro pozastavení bylo vyřešení přesunu 

prostředků a též aktualizace Závazných pokynů – hlavní změny jsou možnost čerpání pouze z jednoho 

opatření na plnou výši dotace (nyní celkem 250 000 Kč, dosud byla částka rozdělena na část zateplení 

a část ohřev vody), změna výpočtu dotace u výplní otvorů (dveře a okna, nyní dle m²) a snížení částky 
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dotace za instalaci systému pro ohřev vody. Též přidána podmínka, že žadatel nesmí vlastnit žádnou 

další nemovitost s výjimkou stavby pro rodinnou rekreaci. 

V tuto chvíli kontaktujeme žadatele, kterým uplynul rok od schválení dotace a řešíme s nimi doložení 

realizace, protože častokrát nevědí/zapomenou na tuto povinnost. V případě doložení realizace je 

nutná součinnost s MAS z důvodu vystavení Zprávy o provedených opatřeních. 

Během května a června 2024 se Radka Čuříková proškolila v kurzu EnKoMAS a získala certifikát 

Energetický koordinátor MAS, školení zajišťovala NS MAS.  

V současné chvíli máme 39 zcela ukončených žádostí z celkových 68 podaných (a u dalších čekáme na 

schválení podané žádosti nebo již doložené realizace k celkovému ukončení). V součtu činí přidělené 

dotace částku 7 812 443 Kč. Nejčastěji se jedná o výměny oken a dveří a též instalace FVE. 

 

4. Ostatní 
Na vědomí dáváme provedenou úpravu úvazků – od června 2024 má Radka Čuříková úvazek ve výši 

0,8 hrazený z OPTP (Implementace CLLD) a zbylý úvazek 0,2 bude hrazen z dotace k Nové zelené 

úsporám Light (konzultant a energetický koordinátor MAS). Po předchozí domluvě byl Lucii Sedlákové 

navýšen úvazek na 0,8 a je též hrazen z OPTP.  

 

Výbor MAS Hřebeny, z. s. bere změnu úvazků zaměstnanců na vědomí. 

 

Zaměstnankyně připravily Zprávu o plnění ISg a o pokroku za sledované období v termínu 1. 1. 2024 – 

30. 6. 2024 a seznámily členy Výboru s obsahem zprávy - informace k jednotlivým operačním 

programům a dotačním titulům (OPZ+, IROP, OPŽP, NZÚL, OPTAK a SZP). V červenci 2024 bude Zpráva 

o plnění ISg dle nastaveného termínu předložena řídícímu orgánu ke schválení. 

 

Návrh usnesení č. V3/24/7: Výbor MAS Hřebeny, z. s. schvaluje připravenou Zprávu o plnění ISg.        

Výsledek hlasování:       Pro:                 7                  Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. V3/24/7 bylo schváleno. 

 

5. Závěr 
Jednotlivá usnesení byla schválena v rámci projednávaných bodů schůze. Na závěr předsedkyně 

poděkovala přítomným za účast a ve 20:00 hod. schůzi ukončila. 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne:   19. 6. 2024 

 

 

Zapisovatelka:   Radka Čuříková                                          …………………………………………………….. 

 

Ověřovatelé: 1. Pavel Přecechtěl                                        …………………………………………………….. 

 

                        2. Martina Jocovová                                      …………………………………………………….. 

 

Předsedkyně:  Markéta Polívková                                       …………………………………………………..…. 


